

Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

新界西貢普通道 電話:2792-6712 傳真:2791-0401 Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401

2023-2024 年度第 08 號通函

(中一至中五級適用) P.2

敬啓者:

六月份綜合通告

兹有下列事項請家長留意,並簽妥相關回條,各項資料茲臚列如下:

_	•	學與教
_	•	空型

1 集體訂購英文科及數學科暑期作業

=	、 學生生活	
2	試後活動	(中一至中五級適) P.2
3	散學禮	(中一至中五級適用) P.3
) 4	暑假及下年度開學事宜	(中一至中五級適用) P.3
5	拍攝証件相事宜	(中一至中五級適用) P.4
6	訂購校服事宜	(中一至中五級適用) P.4
Ξ	· 其他事項	
7	學校校曆表留意事項	(中一至中五級適用) P.4
띠	、 回修部份	

回條部份

8	A) 六月份綜合通告回條	(中一至中五級填寫)	P. 5
9	B) 集體訂購英文科及數學科暑期作業回條	(中一至中五級填寫)	P. 5

五、 附件

10	附件一至五:2023-2024試後活動編排	(中一至中五級適用)	P. 6-10
11	附件六: 訂購校服表格	(中一至中五級適用)	P. 13

各位家長如有任何查詢或建議,請與學校聯絡(電話:2792 6712)。

此致 各位家長



甘陳富文校長 謹啓

二零二四年六月二十一日

耶穌開口教訓門徒說:「為義而受迫害的人是有福的,因為天國是他們的。」(瑪5:2:10)

一、學與教

1. 集體訂購英文科及數學科暑期作業及校本設計之英文作業教材 (中一至中五級適用)

為了提升學生的英語能力並建立語言學習的堅實基礎,中三學生必須購買學校設計的英語教材。此外,作為暑假作業的一部分,學校將為學生集體訂購英文科及數學科<u>暑期作業</u>,各級收費如下:

項目	科目	中一	中二	中三	中四	中五
Level Up English Bridging Exercise (Athens Education) (原價\$44)	英文	\$25	\$25	\$25		
校本設計之英文作業教材	英文			\$8		
勤達 3+3 數學(初中)自選單元暑期作衆 2024 中一升中二	數學	\$24				
勤達 3+3 數學(初中)自選單元暑期作業 2024 中二升中三	數學		\$24			
勤達 3+3 數學(初中)自選單元暑期作業 2024 中三升中四	數學			\$26		(
勤達實用數學中四升中五暑期作業 2024 卷一及卷二(甲部)	數學				\$54	
勤達實用數學中五升中六暑期作業 2024 卷一及卷二(甲部)	數學					\$52
勤達今日數學-多項選擇題應試通 (香港中學文憑考試-試卷二)2022版	數學	ž.				\$140

煩請 貴子弟於 6 月 25 日前將回條交班主任。費用將於 2024 年 6 月 26 日(星期三)於「電子錢包」帳戶內扣除。家長如有任何查詢,請致電 2792 6712 與英文科科主任梁泳文老師及數學科科主任李信賢老師聯絡。

二、學生生活

2. 試後活動 (中一至中五級適用)

2024年6月26日至7月10日為學校試後活動時段,各項活動時間見《附件一至五》,請家長及學生留意須參加的各項活動,按時間表參與。除另行通知外,學生請在活動時間開始前5分鐘到各班課室,由班主任點名。試後活動時段為學校正規上課日,學生須準時及穿上標準夏季校服回校。因特別理由告假,學生須按正常程序請假,無故缺席者作曠課論。個別活動只有部份學生參與,負責老師會另行派發通告或利用手冊內的學校/家長通訊欄通知家長。若該日學生並未安排活動,則無須回校。

外出活動備註:

- a) 學生須自備飲用水。
- b) 學生須穿著整齊校服或學校運動服。
- c) 活動前,若天文台宣佈紅色或黑色暴雨警告,八號或以上熱帶氣旋警告生效,原定的活動則會取消。
- d) 如有查詢,請致電本校 2792 6712 與領隊老師聯絡。

3. 散學禮 (中一至中五級適用)

2024年7月13日(星期六)為本學年散學禮。當天學生須在上午10:00至11:45回校參與散學禮。請留意當天活動安排,詳情如下:

日期:2024年7月13日(星期六) 時間:上午10:00至上午11:45

地點:中學部禮堂(集合地點:課室)

備註:散學禮綵排為當日上午8:00,須出席之學生稍後詳見另一通告。

散學禮當天為學校上課日,全體學生均須穿著整齊夏季校服出席。若學生因特別事故而未能出席,必須於7月10日(星期三)或以前,以書面詳述理由並交班主任向學校請假。若學生於散學禮當天因病而未能出席,則須於當日上午8:00前,由家長致電學校請假,並於隨後第一個上課日遞交家長信及醫生證明。遲到者需依照校方常規手續辦理,學生無故缺席將作曠課論。

4. 暑假及下年度開學事宜 (中一至中五級適用)

請學生在暑假期間,留意下列事宜:

致電學校查詢。

- (a) 暑假期間,除公眾假期外,校務處星期一至五由上午9:00至下午5:00辦公,星期六由上午9:00至下午12:00。家長或學生有任何需要,請致電校務處或透過校務處聯絡老師。
- (b) 學校於2024年7月25日至8月7日進行大型校舍修葺工程及保養工作,在此期間, 學校將不會對外開放,所有校內學生活動暫停。學生不應回校,以免發生意外。若有 任何查詢,可致電學校聯絡校務處。
- (C) 於漫長的假期中,家長應鼓勵學生在充足防疫措施下適度參與有益身心之活動,多閱讀及善用時間,同時:
 - i) 嚴加督促子女勿流連遊戲機中心、網吧等娛樂場所,避免結交不良份子。
 - ii) 拒絕煙、酒及危害精神毒品的引誘,除防疫外更要提高意識以防止毒害。
- iii)學生須做好暑期功課,為下學年的學習作準備。(d) 如學校於假期舉辦活動,老師均會發出家長信或通告給各位家長。如有疑問,家長可
- (e) 基於保安需要,學生任何時候回校必須穿著整齊校服、體育服或校隊球衣,以茲識別。
- (f) 學生下學年的編班結果最早將於 2024 年 8 月 7 日(星期三)至 8 月 9 日(星期五)在學校內聯網發出。請學生登入學校 Eclass 查閱。
- (g) 新學年開學日期為 2024 年 9 月 2 日(星期一),學生需於上午 7:55 前穿著整齊夏季校服回校參加開學祈禱聚會及處理班務;當天放學時間為早上 11:00。如學生不符校服儀容要求,將會即日作紀律跟進,敬希垂注。

5. 拍攝証件相事宜(中一至中五級適用)

學生相片是學生紀錄的一部分,並將用於學生及學校行政之用途。 為方便各學生,學校將安排拍攝公司於 9 月初以優惠價為學生拍攝証件相。詳情稍後通知。 如學生不透過學校拍攝証件相,則須準備一打證件相交回班主任。

證件相片規格及要求如下:

- (a) 穿著本校夏季校服及符合校服儀容要求;
- (b) 注意儀容,髮長者須束起,亦不許電髮;
- (c) 眼鏡不遮擋眼睛,頭髮不遮擋眼睛或眉毛;
- (d) 應顯示學生的完整正面,並能清楚顯示學生的面容特徵;
- (e) 須顯示校徽;
- (f) 尺寸為 3.8cm x 5cm (1.5" x 2"吋)

注意: 若提交的相片不能清楚反映學生的容貌,或需重新遞交相片。

6. 訂購校服事宜

本校將於下學年 2024 年度開始至 2027 年度,由新的校服承辦商「維多利校服公司」承辦發售校服及運動服(包括夏季及冬季)。

為方便本校學生訂購校服,「維多利校服公司」在指定日期派員到學校為各級學生度身訂購校服。如需訂購,請 貴子弟帶備訂金\$100 於當日交給「維多利校服公司」職員辦理,詳情請參閱隨函附件六上之價目表以供參考。

如有任何查詢,歡迎致電本校 2792 6712 與蔡世雄老師聯絡。

三、其他事項

7. 學校校曆表留意事項(中一至中五級適用)

- (a) 2024 年 7 月 1 日(星期一) 為香港特別行政區成立紀念日,是日學生不用上課。
- (b) 2024 年 7 月 6 日(星期六) 為本學年第二次家長日。
- (c) 2024年7月13日(星期六) 為本學年散學日,所有學生必須出席。

四、回條部份

	(A) 六月份綜合通告回條 (中一至中五級	填寫)				
	敬覆者:本人已詳閱「六月份綜合通告」	,並知為	总各項安	排。		
	家長附言(若有):					
	此覆					
	西貢崇真天主教學校(中學部)					
		學生	姓名:			
		班	級:		學號:	
		家長	簽署:			П
		日	期:	二零二四年	月	日
)						
	註:請班主任收齊回條後於6月25日前至	交回校務	务處朱先	生。		
					2023-2024 年度2	
					2020 2024 平及	47 00 M. W. E.
	(B) 「集體訂購英文科及數學科暑期作業	」回條	(中一至	中五級填寫)		
	敬覆者:本人已知悉有關學校 <u>「集體訂購</u>	苗士科	及數學4	斗星即作坐 ,重7	字, 费田 收於	- 9091 在 6
	月26日(星期三)於 敝子女「電子錢包」			<u>「有効に未」</u> ず」	1 / 貝 川 桁 尔	2024 7 0
	家長附言(若有):					
	此覆					
1	西貢崇真天主教學校(中學部)					
)	學生	姓名:			
		班	級:		學號:	
			簽署:			
		日		 二零二四年	月	日
		-)A1 .		/1	

註:請班主任收齊回條後於6月25日前交回校務處周小姐。

2023-2024 年度 試後活動編排 (中一級)

中一級 (全體學生參與):

(附件一) Appendix I

日	期	時間	項目	地點
28/6	(星期五)	全天	北訪團	校外
2/7	(星期二)	10:15-11:15	數學科活動	課室
		9:00-10:00	Scrabble 大賽	活動室
3/7	(星期三)	10:00-10:30	中一級級活動	課室
		10:45-12:00	生死教育劇場	禮堂
4/7	(星期四)	9:00-10:30	中文科活動	禮堂
5/7	(星期五)	9:00-10:30	英語話劇	禮堂
8/7	(星期一)	9:00-10:00	教育劇場	禮堂
9/7	(星期二)	9:00-13:00	English Half Day Camp	禮堂及手球場
10/7	(星期三)	10:30-11:30	學藝薈萃	禮堂
10/1	(生朔二)	11:40-12:10	參觀中二成果展示	小學部禮堂

中一級 (部份中一學生參與):

E	月期	時間	項目	地點
26/6	(星期三)	8:00-9:30	初中補考(中文)	禮堂
20/0	(生期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室
		8:00-9:30	初中補考(英文)	禮堂
		9:45-11:15	初中補考 (數學)	禮堂
27/6	(星期四)	9:00-12:00	中小朝聖	校外
21/0	(生别四)	11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
2/7	(星期二)	9:00-11:00	Reader's Theater (1B)	1B 課室
47 1	(生奶一)	下午	RoboMaster Training	創客教室
		待定	烘焙工作坊	6D 課室
3/7	(星期三)	9:00-10:30	皮影戲偶工作坊	1D 課室
07 1	(生粉一)	下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
4/7	(星期四)	待定	烘焙工作坊	6D 課室
		10:30-12:30	Speaking for all (1B)	活動室
		9:30-12:00	English Ambassador	校外
			Training	L
		11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
5/7	(星期五)	一 待定	烘焙工作坊	6D 課室
		9:00-16:00	天主教同學會試後信仰日營	校外
8/7	(星期一)	9:00-11:00	Reader's Theater (1B)	活動室
		8:00-13:30	共融藝術家	校外
		11:00-13:00	English Ambassador	外出
			Training	
		11:00-13:00	活動前導向工作坊	1D 課室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
0.45		下午	RoboMaster Training	創客教室
9/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室
10/7	(星期三)	下午	RoboMaster Training	創客教室

(附件二) 2023-2024 年度 試後活動編排 (中二級) Appendix II

中二級 (全體學生參與):

日	期	時間	項目	地點
26/6	(星期三)	9:30-10:30	STEAM成果展示會準備日	禮堂
28/6	(星期五)	全天	北訪團	校外
2/7	(星期二)	9:00-10:00	數學科活動	課室
3/7	(星期三)	10:15-11:15	Scrabble 大賽	活動室
4/7	(星期四)	9:00-10:30	中文科活動	禮堂
5/7	(星期五)	9:00-10:30	英語話劇	禮堂
0.77	(B Hn)	9:00-10:00	教育劇場	禮堂
8/7	(星期一)	10:15-11:00	北訪團匯報活動	活動室
9/7	(星期二)	9:00-13:00	English Half Day Camp	禮堂及手球場
10 /7	(日40-)	9:00-10:00	學藝薈萃	禮堂
10/7	(星期三)	10:15-13:00	STEAM 成果展示會	小學部禮堂

中二級 (部份中二學生參與):

E	期	時間	項目	地點
06/6	(日 Hn 一)	8:00-9:30	初中補考 (中文)	禮堂
26/6	(星期三)	下午	RoboMaster Training	創客教室
		8:00-9:30	初中補考(英文)	禮堂
		9:45-11:15	初中補考 (數學)	禮堂
27/6	(B th m)	9:00-12:00	中小朝聖	校外
21/0	(星期四)	11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
2/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室
		待定	烘焙工作坊	6D 課室
3/7	(星期三)	9:00-10:30	皮影戲偶工作坊	1D 課室
3/1	(生期二)	下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
4/7	(星期四)	待定	烘焙工作坊	6D 課室
		10:00-13:00	English Ambassador	校外
		10:00-13:00	Training	4又 外
		10:30-12:30	Speaking for all (2B)	活動室
		11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
5/7	(星期五)	待定	烘焙工作坊	6D 課室
*		9:00-16:00	天主教同學會試後信仰日 營	校外
8/7	(星期一)	8:00-13:30	共融藝術家	校外
		9:30-12:00	English Ambassador Training	外出
		11:00-13:00	活動前導向工作坊	 1D 課室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
9/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室
10/7	(星期三)	下午	RoboMaster Training	創客教室

西貢崇真天主教學校(中學部) 2023-2024 年度 試後活動編排 (中三級)

(附件三) Appendix III

中三級 (全體學生參與):

日	期	時間	項目	地點
28/6	(星期五)	8:30-16:30	至「正」是我~訓練日營	校外
2/7	(星期二)	9:00-11:00	香港青年獎勵計劃營後活動	禮堂
2/1	(生朔一)	11:00-11:30	人文學科講座	禮堂
3/7	(星期三)	9:00-10:30	躬耕於西崇成果分享	科技與生活室
0/ 1	(生朔二)	10:45-11:45	數學科活動	課室
4/7	(星期四)	9:00-10:30	中文科活動	禮堂
5/7	(星期五)	8:00-16:30	STEAM 日營	校外
10/7	(星期三)	9:00-10:00	學藝薈萃	禮堂

中三級 (部份中三學生參與):

E	3期	時間	項目	地點
		8:00-9:30	初中補考 (中文)	禮堂
26/6	(星期三)	8:00-10:00	無人機工作坊(3A及3B)	活動室
20/0	(生期二)	10:00-12:00	無人機工作坊(3C及3D)	活動室
		下午	Robo Master Training	創客教室
		8:00-9:30	初中補考(英文)	禮堂
		9:45-11:15	初中補考 (數學)	禮堂
27/6	(日地四)	9:00-12:00	中小朝聖	校外
21/0	(星期四)	11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
2/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室
		待定	烘焙工作坊	6D 課室
3/7	(日 Hn -)	9:00-10:30	皮影戲偶工作坊	1D 課室
3/1	(星期三)	下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
4/7	(星期四)	待定	烘焙工作坊	6D 課室
		10:30-12:30	Speaking for all (3B)	活動室
		9:30-12:00	English Ambassador	12 61
		9:30-12:00	Training	校外
		11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
5/7	(星期五)	待定	烘焙工作坊	6D 課室
		9:00-16:00	天主教同學會試後信仰日	校外
8/7	(星期一)	8:00-13:30	共融藝術家	校外
		11:00-13:00	English Ambassador Training	外出
		11:00-13:00	活動前導向工作坊	1D 課室
		下午	化妝品配方比賽	化學室
		下午	RoboMaster Training	創客教室
9/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室
10/7	(星期三)	8:15-13:00	中三嘉道理農場考察	校外
	_/,-/	下午	RoboMaster Training	創客教室

西貢崇真天主教學校(中學部) 2023-2024 年度 試後活動編排 (中四級)

(附件四) Appendix IV

中四級 (全體學生參與):

日	期	時間	項目	地點
27/6	(星期四)	10:00-11:30	英文科 SBA	課室
28/6	(星期五)	全天	北訪團	校外
2/7	(星期二)	9:00-12:00	職業興趣探索	課室、雨天操場 及活動室
9.77	(日出一)	9:00-10:30	a cappella 表演及工作坊	禮堂
3/7	(星期三)	10:45-12:00	生死教育劇場	禮堂
4/7	(星期四)	8:30-13:00	公民科體驗活動	圖書館及課室
5/7	(星期五)	9:00-12:00	「鯉魚門遊蹤」導賞、講座	校外
0.77	(日 Hn _)	8:30-10:00	英文科 SBA	課室
8/7	(星期一)	10:30-11:30	教育劇場	禮堂
10/7	(星期三)	10:30-11:30	學藝薈萃	禮堂

中四級 (部份中四學生參與):

日期		時間	項目	地點	
		8:00-12:15	Unity 工作坊 (4A 及 4C)	IT LAB 及電腦室	
26/6	(星期三)	1:15-5:30	Unity 工作坊 (4B及 4D)	IT LAB 及電腦室	
		下午	Robo Master Training	創客教室	
		9:00-12:00	中小朝聖	校外	
27/6	(日 Hn m)	11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室	
21/0	(星期四)	下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
2/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室	
		待定	烘焙工作坊	6D 課室	
0.77	(日 Hn 一)	9:00-10:30	皮影戲偶工作坊	1D 課室	
3/7	(星期三)	下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
4/7	(星期四)	待定	烘焙工作坊	6D 課室	
		9:30-12:00	English Ambassador	校外	
		9:30-12:00	Training	校外	
		11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室	
		下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
5/7	(星期五)	待定	烘焙工作坊	6D 課室	
		9:00-16:00	天主教同學會試後信仰日 營	校外	
8/7	(星期一)	8:00-13:30	共融藝術家	校外	
		11:00-13:00	English Ambassador Training	外出	
		11:00-13:00	活動前導向工作坊	1D 課室	
		下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
9/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室	
10/7	(星期三)	下午	RoboMaster Training	創客教室	

其他注意日期:

日期	項目
29/6-3/7	中文科交流團 (部份中四至中五學生)
29/6-3/7	科學科交流團 (部份中三至中五學生)

西貢崇真天主教學校(中學部) 2023-2024 年度 試後活動編排 (中五級)

(附件五) Appendix V

中五級(全體學生參與):

日	期	時間	項目	地點
26/6	(星期三)	10:00-12:00	體育科 溜冰活動	校外
27/6	(星期四)	9:00-11:00	中文科 SBA	課室
		9:45-10:45	跳繩活動	禮堂
28/6	(星期五)	11:00-11:45	SLP 及 OLE 工作坊	禮堂
		13:00-16:00	國民教育參觀	校外
2/7	(星期二)	全日	公民科體驗活動	校外
2 /7	(日 出 一)	9:00-10:30	a cappella 表演及工作坊	禮堂
3/7	(星期三)	10:45-12:00	生死教育劇場	禮堂
5/7	(星期五)	9:00-11:00	電影欣賞會	活動室
8/7	(星期一)	10:30-11:30	教育劇場	禮堂
10/7	(星期三)	10:30-11:30	學藝薈萃	禮堂

中五級 (部份中五學生參與):

E	期	時間	項目	地點	
26/6	(星期三)	下午	RoboMaster Training	創客教室	
		9:00-12:00	中小朝聖	校外	
97/6	(日 th m)	11:30-13:30	沙畫班表演前練習	視藝室	
27/6	(星期四)	下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
2/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室	
		待定	烘焙工作坊	6D 課室	
3/7	(星期三)	9:00-10:30	皮影戲偶工作坊	1D 課室	
3/ ((生朔二)	下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
4/7	(星期四)	待定	烘焙工作坊	6D 課室	
		9:30-12:00	English Ambassador Training	校外	
		11:30-13:30	11:30-13:30 沙畫班表演前練習		
		下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
5/7	(星期五)	待定	烘焙工作坊	6D 課室	
		9:00-16:00	天主教同學會試後信仰日營	校外	
8/7	(星期一)	8:00-13:30	共融藝術家	校外	
		11:00-13:00	English Ambassador Training	外出	
		11:00-13:00	活動前導向工作坊	1D 課室	
		12:45-4:00	服務學習-長者探訪 (5A及 5C)	校外	
		下午	化妝品配方比賽	化學室	
		下午	RoboMaster Training	創客教室	
9/7	(星期二)	下午	RoboMaster Training	創客教室	
10/7	(星期三)	下午	RoboMaster Training	創客教室	

其他注意日期:

日期	項目
29/6-3/7	中文科交流團 (部份中四至中五學生)
29/6-4/7	科學科交流團 (部份中四至中五學生)

維多利核服公司 Victoria Uniform

(附件六) Appendix VI

致: 西貢崇真天主教學校(中學部) 貴家長

17/6/2024

為方便 新中一學生/各級別學生 訂購【夏季校服及運動服】,本公司將於下列時間派職員前往學校為學生提供校內度身訂配服務。 敬請 貴家長填妥訂購回條,並連同訂金\$100(現金)於度身日與本公司職員直接辦理; <餘款>可於領取時全數付款。 如以支票付款,抬頭請寫上<維多利校服公司>,背後請註明<學生全名、家長聯絡電話〉。 鑑於製造校服需時,亦可減低旺季時門市購買輪候或出現斷碼供應狀況,請選用校內度身訂安排。 多謝惠顧!

【校内】度身: 7月11、12日(星期四、五) 上午9:00~下午4:00

【校内】派發*:8月15日(星期四)上午9:00~下午4:00

*派衫日如天文台宣佈紅雨/黑雨、8號或以上熱帶氣旋訊號生效,將順延至8月16日(星期五)上午9:00~下午4:00。

夏季價目表

			3	7 1	A H	7					
男生: 白色尖領	短袖恤	衫 (繡章)								
尺碼 (褲長~吋)	12.5	13		13.5	1	4	14.5	5	15		裁碼
價 目	\$50	\$53		\$56	\$:	59	\$62		\$65		\$82
男生: 灰色長西	褲										
尺碼 (腰圍~吋)	23	24		25	2	6	27		28		裁碼
褲長(吋)				33~38	.5吋同] 價					
價 目	\$98	\$102	1	3106	\$1	10	\$11	1	\$118		\$135
女生: 淺藍色短	袖恤衫								女	(生:	領花
尺碼 (胸闊~吋)	32	34	36		38	40	裁	战碼		9	317
價 目	\$53	\$56	\$59	\$59		\$62 \$6		5 \$85			
女生: 深藍色半	截裙										
尺碼 (腰圍~吋)	18~2	0 21-	-23	24	~26	27	~29	3	0~32		裁碼
價 目	\$73	\$7	76	\$	79 _.	\$	82		\$85		\$105
男女生: 運動服		**	四季	共用	**						
尺碼/價	1	32	3	34	3	6	38		40		裁碼
短袖運動衣(四社	:色)	\$40	\$	43	\$4	6	\$49)	\$52		\$68
藍色短運動褲		XS \$38	S	\$41	MS	644	L \$4	17	XL \$5	0	\$66
黑色運動長褲		\$97	\$1	00	\$1	03	\$10	6	\$109		\$123
藍色運動外套		\$108	\$1	12	\$1	16	\$12	0	\$124		\$145

男女生: V	領冷衫	** [7]	1季共	刊 * *		
尺碼	30	32	34	36	38	裁碼
背心 價目	\$120	\$125	\$130	\$135	\$140	\$164
長袖 價目	\$140	\$145	\$150	\$155	\$160	\$184

備註:

(1)以上項目,校內度身訂購或門市購買均一律價錢,絕不取巧。 (2)貴客購貨後如有問題,30天內請親臨【彩虹分店】更換。

【彩虹分店】

貴家長如有任何查詢,歡迎與職員聯絡 地 址 九龍彩虹邨青楊路金碧樓 32 號舖

(近港鐵彩虹站 C4 出口)

電話: 2321 1733

營業時間:上午10:45~晚上7:00星期一至六

★旺季 4、7至12月: 星期一至日★

(勞工假期休息)

學生	姓名:	N 1	(男/女)	班別:	社	上色:由校	方提供約	合本公司	聯絡電	話:		
項目	男生	U	女生			運勇	力服		冷	衫	男女生	男生
,,,,	恤衫 長西褲	恤衫	半截裙	領花	短袖衣	短褲	外套	長褲	背心	長袖	短襪	底补

取衣單上會列出收取【\$1】之派衫膠袋費用,以便預先盛載客人訂購貨品。



Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

新界西貢普通道 電話: 2792-6712 傳真: 2791-0401 Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401

Ref: 2023-2024 No.08

21st June, 2024

Dear Parents / Guardians,

June Circular

Below are some special notes that need your attention. Please read them and return the reply slip to the class teacher.

A. Learning & Teaching

1	Purchasing the Summer	Exercise	Workbooks	for	the	subject	(For S.1 to S.5 Students)	P.15
	English and Mathematics							

B. Student Life

2	Post-examination Activities (For S.1 to S.5 Students)	(For S.1 to S.5 Students)	P.15
3	School Closing Ceremony	(For S.1 to S.5 Students)	P.16
4	Notes for Summer Holidays and School Opening of the Next Academic Year	(For S.1 to S.5 Students)	P.16
5	Taking Passport-sized Photos at School	(For S.1 to S.5 Students)	P.17
6	Purchasing School Uniform	(For S.1 to S.5 Students)	P.17

C. Others

7	School Calendar Reminders	(For S.1 to S.5 Students)	P.17

D. Reply Slip

8	3	A) June Circular-Reply – Reply Slip	(For S.1 to S.5 Students)	P.18
9)	B) Purchasing the Summer Exercise Workbooks for the subject	(For S.1 to S.5 Students)	P.18
		English and Mathematics – Reply Slip		

E. Appendixes

10	Appendix I-V: Organize Post-examination Activities	(For S.1 to S.5 Students)	P.6-12
11	Appendix VI: School Uniform Order Form	(For S.1 to S.5 Students)	P.13

Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 2792 6712.

Yours sincerely,

Principal

Mrs KUM CHAN Fu-man

Jesus began to teach his disciples, saying: "Blessed are they who are persecuted for the sake of righteousness, for theirs is the kingdom of heaven." (Mt 5:2:10)

A. Learning & Teaching

1. <u>Purchasing the Summer Exercise Workbooks for the subject English and Mathematics (For S1-S5 Students)</u>

In order to enhance students' English proficiency and establish a strong foundation in language learning, it is mandatory for S3 students to acquire the English materials specifically designed by the school. Additionally, as part of the summer holiday homework, the school will procure the following textbooks for the students. The prices are as follows:

Items	Subject	S1	S2	S3	S4	S5
Level Up English Bridging Exercise S1-S3 (AthensEducation) (Original Price \$44)		\$25	\$25	\$25		
School-based English workbooks	English			\$8		
Canetta 3+3 Mathematucs (Junior Secondary) TopicalSummer Exercises 2024 (S1 to S2)	Math	\$24				
Canetta 3+3 Mathematucs(Junior Secondary) TopicalSummer Exercises 2024 (S2 to S3)	Math		\$24			
Canotta 3+3 Mathematucs(Junior Secondary) TopicalSummer Exercises 2024 (S3 to S4)	Math			\$26		
Canetta Practical MathematicsGolden 7 Steps TopicalSummer Exercise Paper 1 and Paper 2(Section A) S4 to S5	Math				\$54	
Canetta Practical MathematicsGolden 7 Steps TopicalSummer Exercise Paper 1 and Paper 2(Section A) S5 to S6	Math					\$52
Canotta Mathematics Today for HKDSE< <multiple 2)="" choice="" paper="" practice(hkdse="">>2022 Edition</multiple>	Math	o eth T		TI 4		\$140

Students should return the reply slip to the class teachers on or before 25th June, 2024. The total price will be deducted from the students' e-wallets on 26th June, 2024 (Wednesday). Should you have any enquiries, please contact English Panel head Ms. LEUNG Wing-man or Mathematics Panel head Mr. LEE Shun-yin at 2792-6712.

B. Student Life

2. Post-examination Activities (For S.1 to S.5 Students)

The Post-examination Activities are to be held from 26th June to 10th July, 2024. Enclosed please find the details of the activities [see Appendix I-V (Chinese Version only)]. Parents and students should carefully check the timetable of the activities that they are required to attend and return to school accordingly. Unless a prior notice is given, students must arrive at their classrooms 5 minutes before the activity starts for attendance-taking. All post-examination activities are regarded as regular school days. Therefore, all students must be punctual and wear standard summer school uniform when attending these activities.

If students need to apply for leave on special occasions, they should follow standard procedures; otherwise their absence will be regarded as truancy. Some activities only apply to specific groups of students. The teachers-in-charge will distribute notice to the students concerned or write the event in the school/parents correspondence in the Student Handbook. If students have not been arranged to attend any activity, they are not required to go to school.

Remarks for attending outdoor activities:

- 1. Students should prepare their own drinking water.
- 2. Students should wear their proper school uniform or neat school sports uniform.
- 3. If a RED or BLACK Rainstorm Warning Signal is hoisted, or Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is in effect, all scheduled activities will be cancelled.
- 4. For any enquiries, please contact the teacher-in-charge at 2792-6712.

3. School Closing Ceremony (For S.1 to S.5 Students)

The School Closing Ceremony is scheduled on 13th July, 2024 (Saturday). All students should attend school from 10:00 am to 11:45 am. Parents and students should take note of the following arrangements:

Date:

13th July, 2024 (Saturday)

Time:

10:00 am to 11:45 am

Venue

School Hall (Secondary Section), (Gathering Place: Classroom)

Remarks:

The rehearsal of School Closing Ceremony will be held on the same day as the ceremony at 8:00 am. Students who are required to attend the rehearsal will be

notified.

All students must attend the School Closing Ceremony punctually in neat and tidy summer school uniforms. Latecomers should follow usual procedure set by the school. If students cannot attend the School Closing Ceremony, they should inform the class teacher and submit a parent's letter with explanation on or before 10th July, 2024 (Wednesday). If students are absent due to sickness, parents should inform the school before 8:00 am and submit the parent's letter with the doctor's certificate on the following school day. Unexcused absence will be regarded as truancy.

4. Notes for Summer Holidays and School Opening of the Next Academic Year (For S.1 to S.5 Students)

Students should take note of the following during the summer holidays:

- (a) During the summer holidays (except public holidays), the opening hours of the General Office is: Monday to Friday, 9 am to 5 pm; Saturday, 9 am to 12 noon. Should parents or students need any assistance, please contact the staff and/or teachers in the General Office.
- (b) From 25th July to 7th August, 2024, the school will carry out large-scale school building repair and maintenance work. During this period, the school will not be opened to the public, and all student activities on campus will be suspended. Students must not return to school to avoid accidents. If you have any enquiries, please contact the staff in the General Office.
- (c) Parents are encouraged to remind children to participate in healthy activities under adequate measures, read more and make good use of their time during the long summer holidays. For example:
 - (i) Please keep your child as far as possible from any unsuitable public entertainment venues such as game arcades and cyber arcades where they may meet gangsters or other people who may bring undesirable influences on your child.
 - (ii) Refuse the lure of smoking, alcohol and drug and raise awareness of the detrimental effects brought about by drugs.
 - (iii) Students should complete all his/her summer holiday assignments and prepare well for the next academic year.
- (d) If there're any activities organized by the school during the summer holidays, teachers in charge will issue notes to inform parents of the details. Should you have any enquiries, please contact the school.
- (e) For security reasons, students should wear neat and tidy summer school uniform or P.E. uniform when they return to the school premises.
- (f) The results of the class arrangement for the next academic year will be announced between 7th and 9th August, 2024 through E-class. Students can log in and check their allocation.
- (g) The next academic school year starts on 2nd September, 2024 (Monday). All students must arrive at school before 7:55 am in full summer school uniform. They should go directly to their classrooms for attendance. The dismissal time will be 11:00 am. Students who do not dress properly will undergo disciplinary action on the same day.

5. Taking Passport-sized Photos at School (For S.1 to S.5 Students)

Student photo will form part of the student record and will be used for the purpose of student and school administration.

For the convenience of students, the school will arrange a photography company to take individual passport-sized photos for our students at school. Details will be announced later.

For those who will not order photos from the service provider, they will need to submit a dozen(12) of passport-sized photos.

Photo Requirements:

- (a) Students should wear their summer school uniform neatly and tidily as prescribed by the school.
- (b) Students are required to tie up their long hair and not allowed to curl/perm their hair.
- (c) Wearing a frame across eyes and/or with hair across eyes or eyebrows are not allowed.
- (d) Show your full frontal face with clear facial features.
- (e) The school badge must be clearly shown in the photo.
- (f) Passport-sized photo: 3.8 cm x 5 cm (1.5" x 2" inches).

Noted: Students may be asked to re-submit the photos if their photos do not meet the requirements.

6. Purchasing School Uniform (For S.1 to S.5 Students)

Starting from the next academic year 2024 to year 2027, the new school uniform contractor "Victoria Uniform" undertakes the sale of school uniforms and sportswear (including summer and winter).

In order to facilitate students to order school uniforms, staff from "Victoria Uniform" will come to the school on designated dates. If you need to order, please bring a deposit of \$100 and hand it to the staff of "Victoria Uniform" on the same day. For details, please refer to the price list attached in Appendix VI.

Should you have any enquiries, please contact Mr. TSOI Sai-hong at 2792 6712.

C. Others

School Calendar Reminders (For S.1 to S.5 Students)

- (a) 1st July, 2024 (Monday) is HKSAR Establishment Day. There will be no school for students.
- (b) 6th July, 2024 (Saturday) is the Second Parents Day for this school year.
- (c) 13th July 2024 (Saturday) is the School Year Closing Ceremony. All students must attend the School Closing Ceremony.

Ref: 2023-2024 No.08

D. Reply Slip

(A) June Circular Reply (For S.1 to S.5 Students)	
To: Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section I have read and understood the events and arrangements state	,
Parents' suggestions (if any):	
Student's Name:	
	Class No:
Parent's signature:	
Date:	
Remarks: From teachers should collect and submit the reply slips to Mr 25 th June, 2024	
(P) Durchasing the Summer Eversiae Workbooks for the subjection	Ref: 2023-2024 No.08
(B) <u>Purchasing the Summer Exercise Workbooks for the subje</u> S1-S5 Students)	ct English and Wathematics (For
To: Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section	1)
I have read and understood the arrangement of the collective agree to order them from the school:	e order of summer exercise books and
Parents' suggestions (if any):	
Student's Name:	
Class:	Class No:
Parent's signature:	2400 1101
Date:	
Date.	

Remarks: The total price will be deducted from the students' e-wallets on 26th June, 2024 (Wednesday). Class teachers please collect and return the reply slip to Ms. CHOW at General Office or before 25th June, 2024.